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六级写作解析 

新东方郑州学校 张璐 

 

本次六级写作的题目依然延续了名言解析的方式呈现题目，一些同学审题过快可能会思路不充足。而我们关注

一下题目： 

Directions: For this part, you are allowed 30 minutes to write an essay on the saying, Wealth of the 

mind is the only true wealth. You should write at least 150 words but no more than 200 words. 

观察过后可以发现，话题说的是—。但是具体方向有所差异，说的是：“精神财富才是真正的财富。” 

当然，考生们要注意，六级写作话题大都为抽象话题，进行纯双边论述的情况很少，一般都采用支持主题，单

向论述方向来展开。在论述的过程中，可以多元证明。 

首段：直接引出话题，讲明精神财富或思维上的富足至关重要，这里的财富定义很宽泛，既可以指金钱，也可

以指一些获得。 

主体段：我们论述的并不是这个主题的两面性，请记住，因为它不具备两面性。而是要论述为什么这个说法是

成立的，有道理的。所以，我们要论述的是精神富足的好处或优点，在分析的同时，也不能大范围谈优点，要围绕

它会使我们有所获得才行。如：思维上的富足会使人们碰到困难时有好的解决方案以及增强适应性，更好得为未来

做准备。其次，具备这样的丰富性，人们也更易在生活中获得幸福和归属感。今年题目中没有有强迫举例，大家随

意。 

尾段部：再次给出自己的观点立场，也可以投放自己的建议等等。那还等什么呢？看一看例子很有必要。 
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    Undeniably, we live in such a world where almost each one is obsessed with wealth. And, diverse 

measures may contribute to the acquisition of wealth. Actually, the true wealth may rely on the wealth of 

mind. 

    To be frank, the intrapersonal affluence, indeed, is conducive to one’s future development. With the 

help of abundant ideas in one’s mind, effective solutions to problems will arise, which may enhance our 

adaptability. At the same time, the full preparation for challenges will be available. Additionally, people 

will be more likely to obtain the sense of happiness and belonging with the wealth of mind. The brilliant 

girl, Zhong Fangrong, who has admitted to Peking University, can be cited as a perfect example. She 

owns the abundance in mind and soul.  

We cannot decide what comes to us tomorrow, but we can equip ourselves with wealth of mind. It is a 

widely held perception that the true wealth in mind weighs more than anything.  

 

好了，祝各位考生都能逢考如愿！ 

 


